
Bestyrelsesmøde 6 okt 2024 hos Anne

 Økonomi og indbetalinger af kontingent 
 Der er ca. 65.000 på bogen 
30 restancer . Jens er i gang med inddrivelse af disse.Husk at anføre fakturanummer. 
Kassereren skal lege detektiv for at finde ud af, hvem Søren og Mette er, uden 
oplysning om hverken adresse eller fakturanummer 

 Dato for vores ordinære generalforsamling til foråret
Generalforsamling berammet til 25 maj 2025 på Pilegården 

 Fortsat diskussion af snakken om klimasikring – Iflg. Eksperterne, så stiger vandet!!!
Jens kontakter vores naboforeninger om de er med i et samarbejde, og om kontakt til 
og dialog med kommunen.
Overfladesikring med midlertidig pumpe nævntes
Nedsættelse af en arbejdsgruppe vedr. klima : Jens Lauridsen og Erik Malling, Karen 
Feddersen inviteres
SAGT har afsat 150.000 til klima på budgettet

 Lokalplan – skal vi ha en sådan for området og skal vi gå i samarbejde med 
Kongeparten og G1
Kommunen lægger op til at der kan udarbejdet lokalplaner for begrænsede områder
Nedsættelse af en arbejdsgruppe vedr. lokalplan diskuteret. Niels Mohr har kontaktet 
konsulenter under teamplanlægning uden at få svar, han prøver igen.
Kongeparten søger om 20 kms begrænsning på veje. Problem med store lastbiler på 
vores små veje, ( forslag om begrænset tonnage på vores veje – fx max 8 tons). men 
de kan næppe forbydes adgang 

 Vores grøfter
Status . Grøftemand i gang , holder pileurt nede

 Vores veje
Status.Nogle har fyldt huller, men mange mangler at gøre det. 
Vejmand laver vejene inden efterårsferien, hvis der ikke ligger vand i hullerne. 
Specielt stykket fra Kantarelvej til Lynggårdsvej skal han se på. 
Vejhøvl kommer inden forårets vejarbejde, Bianca undersøger ekstra omkostning 
vedr. dette.
Forslag om asfaltering de første 5 meter af Fyrrevej (som Koglevej), hvad vil det 
koste pr. meter?  Bianca undersøger dette.

Eventuelt
Niels skriver nyhedsbrev om veje, grøfter, støj, klima og generalforsamling.

       


